
Grundejerforeningen  
Kalvehave Færgegaard 

 
Referat af bestyrelsesmøde 

d. 26-9-2015 
 

 
 
Til stede: Martin Sønderholm, Alex Jensen, Marianne Frandsen, Helle Thunø , Peter 
Hofman-Bang (suppleant), 
Afbud: Pia Fris Laneth 
 
 
1: Konstituering: 
Alex fortsætter som kasserer 
 
2: Græsslåning på grunde 
Der er ikke slået græs på 3 grunde i 2015. De vil – om nødvendigt - få en venlig påmindelse 
til foråret (Martin S). 
 
3: Nedgange og fjernelse af væltede træer på stranden. 
Det vil blive undersøgt hvad foreningen må foretage sig her (Martin S). 
 
4: Forespørgsel til de påtaleberettigede myndigheder vedr beplantningsbæltet 
Formanden sender forespørgsel til Naturstyrelsen om mulig bistand i den verserende strid 
om beskæringen af beplantningsbæltet. 
 
5: Brev til grundejerne op mod beplantningsbæltet mod kysten 
I stedet for at besøge alle de involverede grundejere som det oprindeligt var planen vil 
grundejerne modtage et brev om eventuel etablering af udsigtskiler, således som de blev 
vedtaget på generalforsamlingen. Formanden fremstiller udkast. 
 
6: Forslaget fra generalforsamlingen om etablering af ’tænkebænk’ ved grusdepotet 
OK fra bestyrelen idet denne kan laves for små midler. Alex sætter projektet i søen på et 
passende tidspunkt. 
 
7: Svinget Ulvsundvej – Ny Pilevej 
Det var oprindeligt planen at dette vejstykke skulle udbedres ifm udbedringen af 
Ulvsundvej. Det har dog ikke været praktisk muligt pga vejret – det er planen at dette 
derfor vil blive gjort senere. 
 
8. Drænene 
Alex kontakter kloakmesteren således at drænene også kan blive skåret i løbet af vinteren 
 
9. Badebroen ved skrænten 
Denne kan desværre ikke genetableres – arbejdet er efterhånden blevet for stort og der er 
meget der skal repareres. 
 
10: Offentligt toilet ved stranden 
Renhold og vedligeholdelse varetages nu af Kalvehave lokalråd. Tak for det! 

 


